

Title (en)

Knockdown blind.

Title (de)

Auseinandernehmbarer Vorhang.

Title (fr)

Store démontable.

Publication

EP 0200642 A1 19861105 (FR)

Application

EP 86400886 A 19860423

Priority

FR 8506229 A 19850424

Abstract (en)

Blind of the type comprising a panel (3) stretched between a top rod (1) and a bottom rod (2), whose folding-up is guided along vertical cables (9) also forming the pulling cord for raising the bottom rod (2) in the direction of the top rod (1). The panel (3) is made from a flexible textile material, the top (1) and bottom (2) rods are rails open at their base and receiving a removable trough (4) and the concordant parts (5a, 5b) of touch-and-close strips are fixed, respectively, on the removable troughs (4) and the lower and upper edges of the panel (3). <IMAGE>

Abstract (fr)

Store du type comportant un panneau (3) tenu entre une tringle haute (1) et une tringle basse (2) dont le repliement est guidé le long de câbles verticaux (9) constituant également le cordon de tirage pour relever la tringle basse (2) en direction de la tringle haute (1). Le panneau (3) est en matière textile souple, les tringles haute (1) et basse (2) sont des rails ouverts à leur base accueillant une baguette amovible (4) et, les parties concordantes (5a, 5b) de bandes auto-agrippantes sont fixées respectivement sur les baguettes amovibles (4) et les bords inférieur et supérieur du panneau (3).

IPC 1-7

A47H 23/00

IPC 8 full level

A47H 23/00 (2006.01); **E06B 9/262** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47H 23/00 (2013.01); **E06B 9/262** (2013.01); **A47H 2201/02** (2013.01); **E06B 2009/2622** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2541363 A1 19840824 - PATARD LOUIS [FR]
- [A] FR 2167403 A1 19730824 - VELCRO FRANCE [FR]
- [A] US 3913655 A 19751021 - OGINO TOSHIO
- [A] US 2317074 A 19430420

Cited by

FR2738733A1; FR2779461A1; DE3811326A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0200642 A1 19861105; ES 293799 U 19861016; ES 293799 Y 19870616; FR 2580919 A1 19861031; FR 2580919 B1 19870626

DOCDB simple family (application)

EP 86400886 A 19860423; ES 293799 U 19860424; FR 8506229 A 19850424